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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Tenje (M)

2023/24:182 Försäkringskassans deltagande i arbetet mot 
arbetslivskriminalitet

Det myndighetsgemensamma arbetet mot arbetslivskriminalitet är viktigt. Varje 
myndighet som deltar i arbetet sitter på kunskap och information som är 
värdefull för att komma åt kriminaliteten.

Alla myndigheter som deltar i det myndighetsgemensamma arbetet får dock 
inte rätt förutsättningar för att fortsätta öka sitt arbete mot 
arbetslivskriminaliteten.

I ett möte med Arbetsförmedlingens ledning sa de att såväl Arbetsförmedlingen 
som Försäkringskassan har svårigheter att växla upp arbetet mot 
arbetslivskriminaliteten samtidigt som anslaget till myndigheten fortsätter att 
minska.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anna Tenje:

 

Avser statsrådet att vidta några åtgärder för att Försäkringskassan ska kunna 
växla upp sitt arbete mot arbetslivskriminaliteten?

………………………………………

Jim Svensk Larm (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-10-27
Besvaras senast
2023-11-08 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


